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   PROTOKÓŁ NR VII/2024 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SULMIERZYCACH 

ODBYTEJ W DNIU 16 GRUDNIA 2024 ROKU, O GODZ. 8:00 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO 

 

Na podstawie artykułu 20 ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dziennik 

Ustaw z 2024 r., pozycja 1465) Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Pauliński o godz. 

8:00 w sali narad Urzędu Miejskiego otworzył VII sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

Na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w sesji bierze udział 15 radnych. tj. 100 % ustawowego składu Rady i jest to 

podstawą do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący powitał Burmistrza Sulmierzyc pana Dariusza Dębickiego, Sekretarza Miasta 

panią Karinę Błaszczyk, Skarbnika Miasta pana Kamila Karbowiaka, Radcę prawnego pana 

Jakuba Małeckiego, panią z obsługi Rady i pana Marcina Lisa pracownika Urzędu.  

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie przepisu art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym obrady Rady Miejskiej w Sulmierzycach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z powyższym podczas wypowiedzi poprosił 

o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych.  

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

 

Ad 2. Porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z VI sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 2025-2030 

 b) uchwały budżetowej miasta Sulmierzyce na 2025 rok 

  1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza lub 
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osobę przez niego wyznaczoną 

  2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

  3) odczytanie opinii komisji stałych rady przez jej przewodniczących lub wyznaczonych 

członków komisji 

  4) przedstawienie stanowiska Burmistrza do wniosków zawartych w opinii komisji 

stałych, które może być przychylające się do wniosków w całości lub w poszczególnych 

punktach 

  5) odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych na piśmie przed rozpoczęciem sesji przez 

radnych a nieuwzględnionych w projekcie budżetu 

  6) przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały 

  7) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

  8) głosowanie wniesionych propozycji, autopoprawek Burmistrza 

  9) głosowanie wniosków komisji stałych Rady nie uwzględnionych przez Burmistrza w 

autopoprawce oraz pozostałych zgłoszonych wniosków 

  10) głosowanie uchwały 

 c) ustalenia stawek opłaty targowej 

 d) ustalenia opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

 e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 f) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027 

 g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2025 r. 

 h) udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Powiatu Krotoszyńskiego na 

dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Krotoszynie 

 i) określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Sulmierzyce oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania. 

 j) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Miasta 

Sulmierzyce instrumentem płatniczym 

 k) ustalenia wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024 

 l) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 m) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na 

lata 2024-2043 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski 

11. Zakończenie 
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Przewodniczący poprosił o wycofanie z porządku obrad w pkt 8 ppkt i) podjęcie uchwały w 

sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Sulmierzyce oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania. 

Głosowano w sprawie: 

Wycofanie z porządku obrad w pkt 8 ppkt i) podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli placówek 

oświatowych prowadzonych przez Miasto Sulmierzyce oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z VI sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 2025-2030 

 b) uchwały budżetowej miasta Sulmierzyce na 2025 rok 

  1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza lub 

osobę przez niego wyznaczoną 

  2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

  3) odczytanie opinii komisji stałych rady przez jej przewodniczących lub wyznaczonych 

członków komisji 
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  4) przedstawienie stanowiska Burmistrza do wniosków zawartych w opinii komisji 

stałych, które może być przychylające się do wniosków w całości lub w poszczególnych 

punktach 

  5) odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych na piśmie przed rozpoczęciem sesji przez 

radnych a nieuwzględnionych w projekcie budżetu 

  6) przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały 

  7) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

  8) głosowanie wniesionych propozycji, autopoprawek Burmistrza 

  9) głosowanie wniosków komisji stałych Rady nie uwzględnionych przez Burmistrza w 

autopoprawce oraz pozostałych zgłoszonych wniosków 

  10) głosowanie uchwały 

 c) ustalenia stawek opłaty targowej 

 d) ustalenia opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

 e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 f) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027 

 g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2025 r. 

 h) udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Powiatu Krotoszyńskiego na 

dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Krotoszynie 

 i) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Miasta 

Sulmierzyce instrumentem płatniczym 

 j) ustalenia wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024 

 k) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 l) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski 

11. Zakończenie 

 

Ad 3. Wystąpienia zaproszonych gości 

Wobec nieobecności na Sesji zaproszonych gości Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt 

porządku obrad.  

 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone w systemie e-sesja, 
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następnie otwarł dyskusję nad sprawozdaniem. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zwróciła uwagę na brak informacji w sprawozdaniu na temat 

spotkania w sprawie budowy fermy drobiu.  

Ponadto zapytała o spotkanie z posłem Urbaniakiem oraz senator Matecką.  

Radna Krystyna Ignaszewska zapytał o posiedzenie Rady SPZOZ.  

Odpowiedzi na  pytania udzielił Burmistrz Dariusz Dębicki.  

W związku z brakiem dalszych pytań do sprawozdania Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z VI sesji 

Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji były dostępne w Biurze Rady oraz 

udostępniony w systemie e-sesja.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VI sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 
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Ad 6. Wnioski i oświadczenia radnych 

Przewodniczący poinformował, że na jego ręce nie wpłynęły żadne wnioski i oświadczenia 

radnych.  

 

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Wobec 

powyższego zapytał czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację lub zapytanie. 

Żaden z radnych nie złożył interpelacji ani zapytania.  

 

Ad 8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 2025-

2030 

Skarbnik Miasta Kamil Karbowiak odczytał opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie uchwały.  

Następnie Skarbnik odczytał autopoprawkę do uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za przyjęciem autopoprawki.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 2025-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 2025-2030  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 
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Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę  

Nr VII/53/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Sulmierzyce na lata 2025-2030. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

b) uchwały budżetowej miasta Sulmierzyce na 2025 rok 

a. odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez 

Burmistrza lub osobę przez niego wyznaczoną 

Projekt uchwały odczytał Skarbnik Miasta Kamil Karbowiak  

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej 

Opinie odczytał Skarbnik Miasta Kamil Karbowiak  

c. odczytanie opinii komisji stałych rady przez jej przewodniczących lub 

wyznaczonych członków komisji 

Przewodnicząy Komisji Społecznej Bartosz Bochniak poinformował, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały budżetowej i nie wniosła do niego uwag.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej Agnieszka Woszczyńska poinformowała, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały budżetowej i nie wniosła do niego 

uwag 

d. przedstawienie stanowiska Burmistrza do wniosków zawartych w opinii komisji 

stałych, które może być przychylające się do wniosków w całości lub w 

poszczególnych punktach 

W związku z brakiem wniosków komisji stałych Rady Miejskiej Przewodniczący przeszedł do 

kolejnego ppkt.  

e.  odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych na piśmie przed rozpoczęciem sesji 

przez radnych a nieuwzględnionych w projekcie budżetu 

Przewodniczący poinformował, że w związku z brakiem propozycji wniosków zgłoszonych 

na piśmie przed rozpoczęciem sesji przez radnych przechodzi do kolejnego ppkt. 

f. przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały 
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Przewodniczący poinformował, że w związku z brakiem propozycji wniosków zgłoszonych na 

piśmie przed rozpoczęciem sesji przez radnych przechodzi do kolejnego ppkt.  

g. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

Przewodniczący otwarł dyskusję.  

h. głosowanie wniesionych propozycji, autopoprawek Burmistrza 

Autopoprawki przedstawił Skarbnik Kamil Karbowiak  

Głos zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki, który przedstawił najważniejsze inwestycje, które są 

planowane do wykonania w roku 2025.  

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie autopoprawki  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

i. głosowanie wniosków komisji stałych Rady nie uwzględnionych przez Burmistrza 

w autopoprawce oraz pozostałych zgłoszonych wniosków 

Wobec braku wniosków Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt. 

j. głosowanie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie uchwały budżetowej Miasta Sulmierzyce na 2024 rok .  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę  

Nr VII/54/2024 w sprawie uchwały budżetowej Miasta Sulmierzyce na 2025 rok   

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu 
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c) ustalenia stawek opłaty targowej 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawek opłaty targowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/55/2024 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

 

d) ustalenia opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/56/2024 w sprawie ustalenia opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu 

 

e) zaliczenia dróg do kategorii gminnych 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia dróg do kategorii gminnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/57/2024 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii gminnych 
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Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokołu 

 

f) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/58/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 

– 2027 

Uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu 

 

 g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2025 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 
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Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/59/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2025 

r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9  do protokołu 

 

h) udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Powiatu 

Krotoszyńskiego na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej 

w Krotoszynie 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Powiatu Krotoszyńskiego na 

dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Krotoszynie 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/60/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla 

Powiatu Krotoszyńskiego na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej 

w Krotoszynie 

Uchwała stanowi załącznik nr 10  do protokołu 

 

i) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu 

Miasta Sulmierzyce instrumentem płatniczym 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Miasta 

Sulmierzyce instrumentem płatniczym 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/61/2024 w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących 

dochody budżetu Miasta Sulmierzyce instrumentem płatniczym 

Uchwała stanowi załącznik nr 11  do protokołu 
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j) ustalenia wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/62/2024 w sprawie ustalenia wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2024 

Uchwała stanowi załącznik nr 12  do protokołu 

 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Skarbnik przedstawił autopoprawkę do uchwały. 

Głosowano w sprawie 
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Autopoprawka do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmieniający uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/63/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 13  do protokołu 

 

l)  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce 

na lata 2024-2043 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Skarbnik przedstawił autopoprawkę do uchwały. 
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Głos w sprawie konsultacji dot. zmian w planie zagospodarowania przestrzennego zabrał 

Burmistrz Dariusz Dębicki oraz Radna Agnieszka Woszczyńska.  

Głosowano w sprawie 

Autopoprawka do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VII/64/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Sulmierzyce na lata 2024-2043 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

Ad 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na jego ręce wpłynęły trzy zapytania Radnej 

Woszczyńskiej, na które udzielił odpowiedzi Burmistrz Dariusz Dębicki. Głos w tej sprawie 

zabrała Radna Woszczyńska.   
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Ad 10. Wolne głosy i wnioski 

Przewodniczący Rady otwarł dyskusję, w której udział wzięli:  

Radna Agnieszka Woszczyńska zabrała głos w sprawie dodatkowych opłat na fakturach za 

wodę. Głos w tej sprawie zabrał Przewodniczący Rady.  

Radny Michał Adamski w sprawie wniosków, które składali mieszkańcy w ramach projektu 

dotyczącego wytwarzania i magazynowania energii. Odpowiedzi w tej sprawie udzieliła 

Sekretarz Karina Błaszczyk.  

Głos zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki, który podziękował Radnym za uchwalenie budżetu 

miasta na 2025 rok ponadto złożył Radnym oraz wszystkim mieszkańcom życzenia świąteczne. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który podziękował Radnym za prace w mijającym 

roku oraz złożył życzenia świąteczne.  

 

Ad 11. Zakończenie   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Sulmierzycach o godzinie 9:30  zamknął VII Sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

 

Protokołowała: 

Beata Mączak 


